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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszternek

„A térfigyelő rendszerekről”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években a magyarországi települések területén egyre nagyobb számban épültek ki - dönt ő
többségében az önkormányzatok szervezésében és finanszírozásában — a térfigyelő rendszerek .
Elmondhatjuk, hogy ma már egyre jelent ősebb, sok településen meghatározó szerepet vállalnak a
közbiztonsági helyzet javításában, a megel őzésben és bűnüldözési feladatok végrehajtásában . A
rendszerek kiépítése, de egyre inkább a folyamatos m űködtetés a szakmai kérdések mellett
finanszírozási kérdéseket is felvet .
A hosszú távú működtetés, a rendszer továbbépítése kezdi meghaladni az önkormányzato k
teljesítőképességét . A helyzetből adódóan felmerül a kérdés szabad-e azt az állapotot kivárni ,
amikor az önkormányzatok már nem tudnak vállalkozni a finanszírozásra .

Kérdezem miniszter urat :

1. 2011-ben milyen pályázatok kerültek kiírásra a térfigyelő rendszerek fejlesztésével
kapcsolatosan? Mekkora összegekre lehetett pályázni ezen pályázatok keretein belül ?

2. Számíthatunk-e arra, hogy a fejlesztési programokban, tervekben az előző ciklushoz hasonlóan
kellő hangsúlyt kap a közbiztonsági rendszerek kialakítása, fejlesztése ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 26 .

---I

Dr. Tóth József
MSZP
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